
علمی - آموزشی4
گروه علمی و آموزشــی-  نورعلی عباسپور با بیان 
اینکــه خانواده و انجمن های اولیا و مربیان باید متناســب 
با شــرایط موجود نقش آفرینی کننــد، گفت: اکنون عملا 
مدیریت آموزش در درون خانواده اتفاق می افتد و مدرسه 
پشتیبان است. انجمن های اولیا و مربیان حلقه واسط میان 
مدرسه و خانواده هستند و تلاش کردیم برنامه ها را از طریق 

انجمن ها به خانواده ها منتقل کنیم.
وی در برنامــه تلویزیونی پرسشــگر که با موضوع 
"آموزش، خانواده و مدرســه مجازی" به روی آنتن شبکه 
آموزش سیما رفت، افزود: تعامل انجمن های اولیا و مربیان 
با خانواده ها بیشــتر اســت. اغلب مدارس گروه هایی را با 
حضور انجمن ها تشکیل دادند و سعی می کنند که خانواده 
ها را بیشتر وارد فعالیت های آموزشی کنند. قبلا شرایط این 
گونه نبود که خانواده ها بخواهند تا این حد ورود کنند، اما 
اکنون الزامی برای مشارکت خانواده ها به وجود آمده است.
مدیرکل دفتر انجمــن اولیا و مربیان وزارت آموزش 
و پرورش در پاســخ به پرسش یکی از مخاطبان این برنامه 
مبنی بر اینکه مدرسه دو میلیون تومان هزینه سرویس برای 
ســال تحصیلی گذشته که چندماه آن تعطیل بود، گرفته که 
مابقی آن را برنمی گرداند؟ گفت: هم از سوی حوزه ارزیابی 
عملکرد و هم حوزه انجمن اولیا و مربیان دو مرتبه بخشنامه 
مربوط به مدارس ابلاغ شــده است. حتی اگر شرایط عادی 
باشد روزی که دانش آموز از سرویس استفاده می کند باید 
هزینه اش را پرداخت کند. منظور روزهایی است که فعالیت 

آموزشی در جریان است.
عباسپور درباره اینکه چرا به شکایات اولیا بابت هزینه 
سرویس مدارس اهمیتی داده نمی شود؟ گفت: در هر منطقه 
ای مرکز رســیدگی به شکایات مستقر است و اگر تخطی 
شــود باید رسیدگی کنند. اگر مدیر مدرسه پول سرویس را 
برنگرداند، تخلف است. روزهایی که دانش آموز از سرویس 
استفاده کرده، کسر و مابقی عودت داده شود. وی افزود: پول 
های مربوط به ســرویس و هزینه حمل و نقل در حســاب 
مدرســه است. خانواده مبلغ را به حساب مدرسه واریز می 

کند و مدرسه باید مبالغ اضافی را عودت دهد.
مدیرکل دفتر انجمن اولیا و مربیان وزارت آموزش و 
پرورش در پاسخ به اینکه اگر مدرسه ای پول را برنمی گرداند 
خانواده باید چه کند؟ گفـت: مراکز رسیدگی به شکایات در 
هر منطقه به موضوع رسیدگی می کنند. شکایات از طریق 
پرتال آموزش و پرورش هم قابل رســیدگی است و ظرف 

یک هفته پاسخ داده می شود.
عباســپور ادامه داد: رســما ابلاغ و بخشنامه کردیم 

که همه مدیران موظف هســتند این مبلغ را برگردانند. این 
بخشــنامه به نوعی ســند و ضمانت رسمی است. به همه 
مدیران مدارس تاکید می کنیم بازنگرداندن این پول تخلف 
اســت؛ بنابراین هیچ مدرسه ای حق ندارد این چنین اقدام 
کند و چنانچه با اولیای دانش آموز حســاب و کتاب مالی 
دارد می تواند بــا جلب رضایت خانواده در موارد دیگری 
ماننــد فوق برنامه لحاظ کند و اگر توافقی صورت نگرفت 
بایــد این مبلغ را عودت دهد. وی درباره لباس فرم مدارس 
جدید گفت: با توجه به شرایط موجود نیازی به تهیه لباس 
فرم نیســت. با همه مشــکلاتی که در ایام کرونا برای مردم 
ایجاد شــده، دیگر مشکل جدیدی برای مردم ایجاد نکنیم. 
وزیر نیز چند بار دســتور داد اگر خلاف این موضوع اتفاق 

افتاد، حتما پیگیری شود.
مدیرکل دفتر انجمن اولیا و مربیان وزارت آموزش و 
پرورش افزود: طبق آیین نامه اجرایی مدرسه، تصمیم گیری 
درباره لباس فرم با شــورای مدرسه است. شورای مدرسه 
صلاحیــت تصمیم گیری در این بــاره را دارد؛ با این حال 
سیاســت وزارتخانه این است که اگر جایی وضعیت سفید 
است هم دانش آموز از لباس فرم سال گذشته استفاده کند. 
لباس فرم باید مغایر فرهنگ ملی مذهبی ما نباشــد و لباس 
متعارفی باشد که در آیین نامه اجرایی مدرسه، چارچوب آن 
تعریف شده است. هیچ گونه الزامی برای خرید لباس فرم 
جدید نیســت. وی درباره توقعات مالی مدارس از اولیا نیز 
گفت: مطالبه گری اولیا بســیار مهم است. یعنی این مطالبه 
گری می تواند مســیری را تغییر دهد. انتظار این اســت که 
خانواده در مســئله تعلیم و تربیت که یک موضوع اساسی 
است مطالبه گر باشد و سطح حضور انجمن و خانواده نباید 

در حد مسائل مالی تقلیل یابد.
عباسپور افزود: در تلاش هستیم در بازنگری آیین نامه 
اجرایی مدارس، نقش حاشــیه ای انجمن ها در همکاری و 
مشارکت را به تصمیم گیری تبدیل کنیم و انجمن ها مطالبات 

خانواده ها را اجرایی کنند.
مدیرکل دفتر انجمن اولیا و مربیان وزارت آموزش و 

پرورش درباره اســتفاده از لباس رســمی در کلاس درس 
گفت: هر رفتاری جا و مکانی دارد. باید متناســب با نقش 
هایی که داریم رفتار کنیم. به نفع پدر و مادر هم هســت که 
دانش آموز با لباس رسمی سرکلاس بنشیند و از سوی دیگر 
حریم دانش آموز و معلم در ارتباط های تصویری حفظ شود. 
منظور لباس فرم نیست، بلکه لباس عرفی رسمی است. وی 
افزود: باید دانش آموز احساس کند در کلاس رسمی حضور 
دارد. گاهی اوقات ممکن است مدرسه ای کج سلیقگی کند 
و نتواند خانواده را اقناع کند. نوع لباس پوشــیدن هم جنبه 
تربیتی دارد و هم شادی بخش باشد و هم نظم را گوشزد کند.
عباسپور با بیان اینکه در دنیا هم مرسوم است که لباس 

یکدست در مدرسه پوشــیده شود که پشتوانه نظری دارد 
گفت: لباس فرم هویت به دانش آموز می دهد و همه می دانند 
وی دانش آموز اســت. برخوردهای تند نتیجه منفی دارد و 

مدارس باید بتوانند خانواده را اقناع کنند.
وی افزود: بچه در مدرسه الزامات رفتاری دارد که در 
منزل نیست. رابطه اولیا با بچه ها رسمی نیست و اینکه چه 
ســاعتی سرکلاس بنشینند و .... مشکلاتی را برای خانواده 

ها ایجاد کرده است.
عباســپور درباره موانع فعالیت انجمن اولیا و مربیان 
گفت: مهره کلیدی مدیر مدرســه است و نگرش وی مهم 
اســت و مبنای انتخاب و انتصاب مدیر و یکی از شاخص 

های آن هم باید همین باشد که مدیر نگاه مشارکت پذیر و 
مشارکت جو داشته باشد. وی افزود: اصلاح موارد قانونی و 
ساختاری مهم است. اخیرا آیین نامه اجرایی مدارس در حال 
بازنگری است و تلاش کردیم حضور پررنگی داشته باشیم. 
در وظایــف و اختیارات انجمن ها بر نقش همکاری تاکید 
شــده است که در فوق برنامه ها و مباحث مالی و ... کمک 
کننــد. تلاش کردیم نقش تصمیم گیری نیز برای اولیا قائل 
شویم. در این صورت انجمن ضمانت اجرایی بالایی خواهد 

داشت که می تواند درباره موارد مختلف تصمیم بگیرد.
عباسپور ادامه داد: انجمن اولیا باید استقلال داشته باشد 
تا موثر واقع شود. در این بازنگری که باید به صحن شورای 
عالی برود، پیشــنهادات خود را ارائه کردیم که امید اســت 
این اتفاق بیفتد. وی با بیان اینکه به درخواست وزیر در دو 
هفته گذشته مواردی را که در یک سال آتی قابل حل است، 
مطرح و دنبال کردیم، گفت: یکی از موارد مطرح شــده این 
بود که انجمن اولیا در انتخاب مدیر مدرسه یک امتیاز و رای 
داشته باشد. نمی توان اولیا را نادیده گرفت. اصل کار خانواده 
اســت. اگر مدیر واجد شرایط باشد که همه عوامل را ببیند 
و ساماندهی و راهبری کند بسیار مهم است. در سند تحول 
آمده است که خانواده ها باید در تمام مراحل سیاست گذاری 

تا اجرا نقش داشته باشند.
عباسپور ادامه داد: در حال تهیه منشور حقوق خانواده 
هســتیم. مهم اســت که خانواده ها هم مطالبه گر باشند و 
مسئولان به دنبال آن باشند که متناسب با مطالبه ها سیاست 
گذاری کنند. وی با بیان اینکه در دوران کرونا نقطه نظرات 
اولیا را دریافت و به تصمیم گیرندگان منتقل کردیم، گفت: 
انتقاداتی درباره شبکه شاد مطرح شد، در حالی که کسی که 
برمسند تصمیم گیری نشســته باید همه جوانب و آسیب 
های یک تصمیــم را هم ببیند. مکان امنی برای خانواده ها 
می خواهیم. اکنون بسیاری مشکلات شبکه شاد رفع شده و 
آمادگی بیشتری برای استقبال از مهر ماه به وجود آمده است.

۱۰۶ ساعت دوره آموزشی ضمن خدمت
مســعود شــکوهی، مدیرکل امور تربیتی، مشاوره و 

مراقبت در برابر آســیب های اجتماعی وزارت آموزش و 
پرورش درباره اقدام چند پسربچه که مدرسه ای را در کرج 
آتش زدند، اظهار داشت: از رسانه ها شنیدم که دانش آموزی 
که تمکن مالی نداشــته و برای ثبت نام به مدرســه مراجعه 
کرده و از ثبت نام وی در مدرسه امتناع ورزیده اند، به همراه 
تعدادی از دوســتانش شرط بندی می کنند که در صورت 
موفقیت در شــرط بندی بروند و مدرسه را آتش بزنند. وی 
افزود: این موضوع در رسانه ها اعلام شد و گزارش رسمی 
نداریم. اداره کل اســتان مسئولیت پیگیری این موضوع را 

برعهده دارد.
مدیرکل امور تربیتی، مشاوره و مراقب در برابر آسیب 
های اجتماعــی وزارت آموزش و پرورش درباره اقدامات 
آمــوزش و پرورش در حوزه پیشــگیری از آســیب های 
اجتماعی در ایام کرونا گفت: آموزش و پرورش هم زمان با 
وقوع بیماری کرونا در سطح کشور تقریبا از نوروز ۹۹ برنامه 

ریزی هایی را در بخش های مختلف انجام داد.
شکوهی افزود: تلاش کردیم به اتفاق همکاران برخی 
فعالیت هایی مربوط به این حوزه را برنامه ریزی کنیم و برنامه 
ها تعطیل نشــوند. برنامه های مختلفی از جمله راه اندازی 
صدای مشاور و پیام مشاور را انجام دادیم تا اگر دانش آموزان 
با مشکلی روبرو شدند، تماس بگیرند و مشورت دریافت 
کنند. وی با بیان اینکه از ابتدای ســال تحصیلی جدید با راه 
اندازی کانال اختصاصی مشاور به دنبال ارتباط مشاوران با 
دانش آموزان مدرســه به صورت فردی و گروهی هستیم، 
گفت: این اتفاق افتاده و اکنون تمامی مشاوران مدارس دارای 

کانال و گروه اختصاصی هستند.
مدیرکل امور تربیتی، مشاوره و مراقب در برابر آسیب 
های اجتماعی وزارت آمــوزش و پرورش در ادامه درباره 
پتانسیل مدرسه تلویزیونی ایران برای حضور مشاوران نیز 
گفت: خوشــبختانه این امکان فراهم شده است و با رایزنی 
های صورت گرفته اســتودیوی اختصاصی طراحی شد و 
یک ســری دوره های آموزشی در دست تهیه است که هم 
زمان با شروع سال تحصیلی جدید در اختیار دانش آموزان 

و همکاران قرار می گیرد.
شــکوهی ادامه داد: از یکشنبه این هفته ۱۰۶ ساعت 
دوره آموزشی ضمن خدمت برای تمام همکاران در بخش 
های مختلف چه همکاران بخش های اداری، آموزشــی و 
خدماتی دوره هایی را پیش بینی کردیم و هشت دوره مجزا 
درنظر گرفته شده است و محتواهای خوبی را با استفاده از 
اساتید برجسته در حوزه آسیب های اجتماعی آماده شده که 

اولین دوره آن از ۲۵ مرداد آغاز شد.

نیازی به تهیه لباس فرم دانش آموزی نیست
  مدیرکل دفتر انجمن اولیا و مربیان وزارت آموزش و پرورش گفت: با توجه به شــرایط 
موجود یعنی شیوع ویروس کرونا نیازی به تهیه لباس فرم جدید برای دانش آموزان نیست و در 

مناطق وضعیت سفید هم دانش آموز از لباس فرم سال گذشته استفاده کند.

مدیرکل دفتر انجمن اولیا و مربیان:

شرکت آریا اطلس کیش
آدرس: خیابان ساحل بازار دیپلمات طبقه اول تجاری واحد ۱۰9                                      تلفن مرکز: 444۶۱۱5۱-۰7۶                                     تلفن همراه: ۰9۱2-7۰57۱73

اظهارنامه اشخاص حقیقی و حقوقی
حسابداری، حسابرسی، بیمه تأمین اجتماعی، خرید و فروش فصلی، مالیات بر ارزش افزود، حقوق و دستمزد

گروه علمی و آموزشــی- استیل، 
چــوب واقعی، چرم مرغوب و بخش های 
دارای بافت نــرم در این کابین خودنمایی 
می کنند. نمایشــگر دوقلوی ۱۲.3 اینچی 
نیز در این محصول حضــور دارد. یکی از 
این نمایشگرها جایگزین نشانگر سنتی آمپر 
و دیگری ویژه تنظیمات سیستم سرگرمی 
و دوربین های محیطی اســت. مرسدس با 
معرفی مدل ۲۰۲۰ جــی ال اس۵8۰ یکی 
از بهتریــن محصولات شاســی بلند بازار، 
همچنان اســتانداردهای مدنظر خود را به 
عنوان شــاخصی در این کلاس مورد تاکید 
قرار داده است. جی ال اس ۵8۰مدل ۲۰۲۰ 
از منظــر ابعاد ویژگی هایی را ارائه می دهد 
که می توان آنرا یک شاســی بلند در مفهوم 
واقعی آن دانست. این خودرو ۵۲۱۲ میلیمتر 
در طــول، ۲۱۵۶ میلیمتر در عرض و ۱8۲3 
میلیمتر در ارتفاع توسعه یافته است. فاصله 
بین محورها نیز برابر با 3۱34 میلیمتر است. 
با چنین ابعادی؛ طراحان مرســدس بستر 
مناســبی را برای جانمایی جزئیات مدنظر 
خود داشته اند و بنابه نظر اکثر کارشناسان، 
عملکرد موفقی را نیز به نمایش گذاشته اند.

طراحی

در بخــش دماغــه نمایی خشــن و 
حجیــم پیش روی مخاطب قرار می گیرد. 
گریل)جلوپنجره( بزرگ با عناصر کرومی 
و لوگوی مرسدس به شدت خودنمایی می 
کند. کمی پایین تر بامپر)ســپر( یکپارچه با 
ورودی هــای هوای برگ و عناصر کرومی 
قرار گرفته است. مجموعه بامپر را می توان 
یک طراحی اســپرت محسوب کرد که به 
نوعی خبر از قــدرت بالای این محصول 
می دهد. به آنچه مطرح شــد؛ خطوط روی 
درپوش موتور را نیز باید اضافه کرد. چراغ 
های اصلی الگویی تقریبا بیضی شکل دارند 
و گرافیــک داخلی آنهــا نیز جذابیت های 
خــاص خود را دارد. با حرکت به ســمت 
نمــای جانبی رینگ های بزرگ ۲۱ اینچی 
بــا طراحی ۵ پر، همان ابتدا نگاه مخاطب را 
شکار می کنند. این رینگ ها کیفیت ساخت 
بسیار بالایی دارند و این ویژگی را به خوبی 
انتقال می دهند. البته انتخاب رینگ های ۲3 
اینچی در حالت آپشن نیز امکان پذیر است. 
در همان محدوده چرخ ها؛ مرسدس بنز یک 
فلیر)هلال بالای فندر( همرنگ با بدنه و دو 
باله فعال در قسمت پایینی هلال فندر جلو 
را جانمایی کرده که نقش مهمی در افزایش 
ظاهــر عضلانی خــودرو دارد. 
رکاب با روکش اســتیل، 
روی  برجســتگی 

درب هــا و نوار کرومی قاب شیشــه ها از 
دیگر ویژگی های نمای جانبی محســوب 
می شوند. در قسمت عقب جی ال اس۵8۰ 
از الگوی جدید مرســدس بنز استفاده می 
کند تا چراغ های اصلی طراحی و گرافیک 
اختصاصی این کمپانی را به نمایش بگذارند. 
یک بامپر ساده اما با دیفیوزر اشرافی از دیگر 
ویژگی های این قســمت است. دیفیوزر و 
خروجی های دوقلوی اگزوز در یک قاب 

کرومی قرار گرفته اند.
کابین و امکانات هوشمند

اینجــا هم اتفاق جدیدی رخ نداده! و 
اگر شــما محصولات اخیر مرسدس بنز را 
مشاهده کرده باشــید، این کابین هم دقیقا 
همــان ویژگی ها را همراه خــود دارد. اما 
باید دقت کــرد تداوم طراحی در بهترین و 
باکیفیت ترین شــکل آن انجام شده است. 
استیل، چوب واقعی، چرم مرغوب و بخش 
های دارای بافت نرم در این کابین خودنمایی 
می کنند. نمایشگر دوقلوی ۱۲.3 اینچی نیز 
در این محصــول حضور دارد. یکی از این 
نمایشگرها جایگزین نشانگر سنتی آمپر و 
دیگری ویژه تنظیمات سیستم سرگرمی و 
دوربین های محیطی است. در این خودرو 
جدیدترین نسخه سیستم سرگرمی هوشمند 
مرسدس و دستیار صوتی آن با نام ام باکس 
فعال اســت. دو جایــگاه مخصوص ویژه 
انگشت شصت و دکمه های کنترلی کامل 
روی فرمــان جلب نظر می کند. سیســتم 
صوتی از برند مطرح برمستر با ۱3 اسپیکر 
و ۵۹۰ وات خروجی)امــکان انتخاب 
۲۶ اســپیکر و ۱۶۰۰ وات خروجی 
در حالــت آپشــن(، تنظیــم برقی 
صندلی هــای ردیف جلو با حافظه، 
گرمکن و تهویه صندلی ردیف جلو، 
ماساژور صندلی ردیف جلو، تبلت ویژه 

سرنشــین ردیف دوم)آپشــن(، گرم کن 
صندلی ردیف دوم)آپشــن(، ایربگ های 
جانبی ردیف دوم)آپشــن(، شارژر بی سیم 
ردیف دوم)آپشن(، گرم کن و تهویه ردیف 
دوم)آپشن(، ماساژور ردیف دوم)آپشن(، 
سیستم تصفیه هوای کابین)آپشن(، خوشبو 
کننده هوشــمند هوای کابین)آپشن( و ... 
از دیگــر امکانات کابین اســت. در بخش 
ایمنی نیز می توان به مواردی مانند: دستیار 
حرکت در ســربالایی، اکتیو بادی کنترل، 
دســتیار ترمز فعال، دســتیار تعیین فاصله 
فعال)آپشــن(، نوربالای تطبیقی، سیستم 
پایداری الکترونیکی، نمایش نقاط کور دید 
راننده، دســتیار پارک هوشمند، تکنولوژی 
ترمز تطبیقی، بدنه تقویت شــده، برف پاک 

کن هوشمند و ... قابل اشاره است.
پیشرانه

جی ال اس۵8۰ از موتور 8 ســیلندر 
4 لیتری توربودوقلو هیبرید ملایم 48 ولتی 
با خروجی 483 اسب بخار و گشتاور ۵۱۶ 
پوندفوت اســتفاده می کند. این مجموعه 
بــا یک جعبه دنــده ۹ ســرعته اتوماتیک 
هماهنگ شــده است. این خودرو طی ۵.۲ 
ثانیه از حالت توقف به سرعت ۹۶ کیلومتر 

برساعت می رسد.
مصرف سوخت

آمار مصرف برای جی ال اس۵8۰ که 
از سامانه تمام چرخ محرک نیز استفاده می 
کند، برای هر ۱۰۰ کیلومتر برابر اســت با: 
۱4.7 لیتر در شهر، ۱۱.۲ لیتر در بزرگراه و ۱3 
لیتر در حالت ترکیبی.وزن خالص خودرو 
نیز برابر با ۲۵8۵ کیلوگرم است. قیمت پایه 
برای مرســدس بنز جــی ال اس۵8۰ مدل 
۲۰۲۰ برابر با ۹88۰۰ دلار است و در نمونه 
ای که تصاویر آن در مطلب حاضر استفاده 

شد برابر با ۱۱۹۹۵۰ دلار بوده است.

جی ال اس580؛
 شاسی بلند درشت اندام 2020 مرسدس با پیشرانه 8 سیلندر

گروه علمی و آموزشی- رئیس مرکز ورزش و تربیت 
بدنی دانشــگاه آزاد از آغــاز فرآیند ادامه تحصیل قهرمانان 
ورزشــی در این دانشــگاه طبق آیین نامه پذیرش قهرمانان 
ورزشــی خبر داد.تفاهم نامه همکاری بین دانشــگاه آزاد و 

فدراسیون اسکیت جمهوری اسلامی ایران منعقد شد.
در این نشست، امیرعباس لشگری رئیس مرکز ورزش 
و تربیــت بدنی دانشــگاه آزاد از آغاز فرآیند ادامه تحصیل 
قهرمانان ورزشــی در این دانشــگاه طبق آیین نامه پذیرش 
قهرمانان ورزشــی خبر داد و افزود: ورزشــکاران مدال آور 
که ســه مقام کشوری داشته یا دو ســال به صورت متوالی 
عضو تیم های ملی بوده و رکورد ملی را سه بار جا به جا کرده 
باشــند، می توانند در مقطع کارشناسی دانشگاه آزاد اسلامی 
در رشــته تربیت بدنی پذیرش شــوند. او افزود: همچنین 
مدال آوران المپیک، بازی های آسیایی و دانشجویان جهان 
و یونیورســیاد های جهانی دانشجویان می توانند در مقاطع 
تحصیلی کارشناسی ارشد و دکتری تخصصی در رشته های 

تربیت بدنی، دانشجوی دانشگاه آزاد شوند.
لشــگری با بیان اینکه فرآیند ادامه تحصیل قهرمانان 
ورزشــی در این دانشگاه پس از پنج سال وقفه از سر گرفته 
شده، بیان کرد: آیین نامه جذب قهرمانان ورزشی در دانشگاه 
آزاد مطابق با قوانین و مقررات وزارت علوم و تائید سازمان 
سنجش کشور تنظیم شــده است. بر همین اساس، جذب 
قهرمانان ورزشی در دانشــگاه آزاد اسلامی از ترم نخست 
سال تحصیلی ۱4۰۰-۱3۹۹ آغاز خواهد شد. او با یادآوری 
اینکه دانشگاه آزاد همواره یاور ورزش ملی بوده، تأکید کرد: 
ایجاد انگیزه مضاعف، شــور و نشــاط فرهنگی و ورزشی 
و توســعه ورزش در ســطح دانشــجویان، اعضای هیأت 
علمــی، کارکنان و خانواده های آنان، جزو برنامه های اصلی 
مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشــگاه آزاد است. لشگری، 
اســکیت را از رشته های مفرح خانوادگی دانست و تصریح 
کرد: یکی از اهداف مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشــگاه 
بر حفظ و ارتقای سلامتی افراد و ایجاد شور و نشاط، منجر خانوادگی دارند. اسکیت از جمله رشته هایی است که علاوه آزاد، توســعه ورزش هایی است که قابلیت انجام به صورت 

به تحکیم خانواده ها می شــود. رئیس مرکز ورزش و تربیت 
بدنی دانشگاه آزاد اضافه کرد: توسعه رشته اسکیت به عنوان 
ورزش خانوادگی در دانشگاه آزاد در دستور کار ما قرار دارد 
و علاوه بر این، شــرایط تیمداری حرفه ای و ورود به لیگ 

اسکیت را بررسی خواهیم کرد.
خانواده دانشــگاه آزاد، رایــگان از امکانات 

فدراسیون اسکیت استفاده می کنند
بهمن محمدرضایی رئیس فدراسیون اسکیت ایران و 
نایب رئیس فدراســیون اسکیت آسیا در این نشست گفت: 
اسکیت، یک ورزش همگانی، حرفه ای و قهرمانی است که 
روز به روز بر محبوبیت آن افزوده می شود. این در حالی است 
که ورود اسکیت به بازی های المپیک نشان دهنده توجه ویژه 
کمیته بین المللی المپیک به رشته های جوان پسند و خانواده 
پسند است. او با بیان اینکه اسکیت، ۱۲ رشته را تحت پوشش 
قرار می دهد، ادامه داد: افراد از دو سالگی تا کهنسالی می توانند 
در این رشته ورزشی فعالیت کنند و در حال حاضر، نزدیک 

به پنج میلیون نفر در کشور به این ورزش می پردازند که آمار 
قابل توجهی است. محمدرضایی، انعقاد تفاهم نامه همکاری 
بین دانشگاه آزاد و فدراسیون اسکیت را نقطه عطفی در ایجاد 
انگیزه مضاعف برای جوانان و به ویژه دانشجویان دانست و 
تأکید کرد: قطعاً همکاری دانشگاه آزاد با فدراسیون اسکیت، 
به توسعه این رشته مفرح در سطح ملی کمک شایانی خواهد 
کرد. او تصویب آیین نامه ادامه تحصیل قهرمانان ورزشــی 
در این دانشگاه را از جمله امتیاز های انگیزشی ارزنده برای 
تمامی قهرمانان ورزشــی و از جمله فعالان رشته اسکیت 
دانست و گفت: بر اساس تفاهم نامه همکاری، تمامی اعضای 
خانواده بزرگ دانشــگاه آزاد می توانند با ارائه معرفی نامه، 
از امکانات فدراســیون اسکیت در سراسر کشور به صورت 
رایگان استفاده کنند. محمدرضایی، ابراز امیدواری کرد که 
دانشگاه آزاد با توجه به وجود استعداد های درخشان ورزشی، 
به لیگ اسکیت ورود و به صورت حرفه ای در این رشته نیز 

تیمداری کند.

پذیرش قهرمانان ورزشی در رشته های تربیت بدنی دانشگاه آزاد

گروه علمی و آموزشی- شرکتی 
چینی شــیائومی از تیشــرت ورزشــی 
هوشــمند خود رونمایی کرد که فرد را 
از شرایط فیزیکی بدن خود آگاه می کند.

شرکت چینی شــیائومی تیشرت 
ورزشی هوشمندی را معرفی کرد.

این تیشــرت قابلیت دارد ضربان 
قلــب شــما را کنتــرل کنــد و 
همچنیــن ظرف مدت یک دقیقه 
الکتروکاردیاگــرام قلب شــما 

را مشــخص می کند. تیشرت هوشمند 
قابلیت دارد شــرایط و وضعیت فیزیکی 

بدن را به اطلاع فرد برساند.
رئیس ســایت شیائومی گفت: این 
پیراهن می تواند ســیگنال جریان میکرو 
الکتریکی را از طریق سنسور فیبری ضبط 
کند و سپس ضربان قلب بدست می آید. 
این سیستم بسیار دقیق تر از دستگاه های 

قدیمی ثبت ضربان قلب است.
این تیشــرت به کاربران خود این 

امکان را می دهد تا به صورت 
وضعیت  بــر  دقیق تر 

بدنــی خود تســلط 
داشته باشند و آن ها 
را از طریــق انجام 
تمرینــات بدنــی 

به شــیوه ای کاربردی تر و مؤثر تر 
راهنمایی کند.قیمت این تیشــرت 
۲4۹ یوآن چیــن یعنی حدود 8۰۰ 

هزار تومان است.

تی شرت هوشمندی که شما را از سلامت بدنتان آگاه می کند
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